
Styrelsen svar på insänd motion 

Föreningens disponibla medel har ökat under de senaste åren på grund av pandemin (färre 

aktiviteter, lägre kostnader) och ökat årligt bidrag från Stadsdelsnämnden (från 38 tkr till 75 tkr). 

Styrelsens målsättning har varit och är att kraftigt subventionera aktiviteter för att eliminera den 

”ackumulerade övervinsten” som skapats under pandemiåren. Exempel på detta är förra årets 

subventionering av sommarluncherna på Ekermanska med 54 tkr och julmiddagarna på Carlshälls 

Gård med 73 tkr. Även under 2024 föreslås en fortsatt kraftig subventionering som exempel: 

• Månadsträffar 42 tkr 

• Sommarluncher 36 tkr 

• Julmiddag 50 tkr 

Dessutom föreslår styrelsen stämman att bibehålla årsavgiften på 295 kr, trots att förbundet höjer sin 

del med 30 kr per medlem från och med 1 oktober 2024.  Detta innebär att samtliga medlemmar, 

cirka 1000, får del av ”övervinsten”. Vilket innebär för föreningen ett inkomstbortfall på 30 tkr under 

kommande verksamhetsår. 

 

Föreningens aktiviteter i form av evenemang, studiebesök och dagsutflykter är baserat på 

självkostnadspris och i linje med kostnadsprincipen för övriga friskvårds- och kulturella aktiviteter. 

Med ovanstående motivering samt osäkerhet vad gäller Stadsdelsnämndens årligen beviljade belopp 

föreslår styrelsen att inlämnad motion avstyrkes.  

 

 

 

 


